
Referat af bestyrelsesmøde 16. Sep. 2024 hos Bettina. 
  
Deltagere: 
Thomas, Bettina, Michael 
  
Agenda: 

 Adgang til Foreningens konti for Kasserer 
 Nyt bestyrelsesmedlem 
 Ny Asfalt 

  
Kassereren har nu fået adgang til Grundejerforeningens konti i Nordea. 
  
Jane, Rosenlundvej 10, er indtrådt i Bestyrelsen, Poul informeret, og opdaterer 
hjemmesiden 
  
Asfalt: 

 Gasselskabet har nu afkoblet sidste gasinstallationer og udført nødvendigt asfaltarbejde 

 Colas/Egedal Fjernvarme starter denne uge med udskiftning af brønde, og herefter ny 
asfalt. 

 Bettina sender info (mail) rundt til Husstande om forestående asfalt arbejde de næste uger 

 Michael tager fat i Colas/EF for at få lidt mere information om Gennemførelsen og 
Tidsplanen, samt evt. udskiftning af riste 

 Når vi kender datoer for fræsning og lægning af asfalt bliver husstande informeret på mail 
og omdelt info. 

  
Næste bestyrelsesmøde er 3. Dec. 
 


